
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 5/9/2021

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη

ΘΕΜΑ: «Θα αποκτήσει η Ελλάδα αεροσκάφη για νυχτερινές ρίψεις;»

Κύριε Υπουργέ,

Με τις δασικές πυρκαγιές να αποτελούν μία από τις βασικότερες απειλές της χώρας,
όπως αποδεικνύεται  δυστυχώς κάθε χρόνο,  η Ελλάδα είναι  σαφές ότι  χρειάζεται  να
αποκτήσει ό,τι καλύτερο μέσο προστασίας υπάρχει στην αγορά, λαμβανομένης επίσης
υπόψη  και  της  οικονομικής  παραμέτρου.  Πριν  την  έναρξη  της  φετινής  αντιπυρικής
περιόδου,  ανακοινώσατε  την  πρόθεση  της  Αθήνας  να  αγοράσει  οκτώ  σύγχρονα
αεροσκάφη «Canader CL-515», τα οποία, σύμφωνα με την κατασκευάστρια εταιρεία
(«Viking Air»)  έχουν  τη  δυνατότητα  νυχτερινών  πτήσεων.  Στο  πλαίσιο  του
προγράμματος  «ΑΙΓΙΣ»,  ειδικότερα,  προαναγγείλατε  την  απόκτηση  των  εν  λόγω
αμφίβιων αεροσκαφών, αντικαθιστώντας τα γηραιότερα «Canader 215».

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεστε να μεριμνήσετε σχετικά,  ώστε να γνωρίζει  ο ελληνικός λαός για το πότε
ακριβώς θα αποκτήσει η Ελλάδα στόλο πυροσβεστικών ικανών να πραγματοποιήσουν
νυχτερινές ρίψεις,  καθώς, μέχρι  στιγμής δεν βρισκόμαστε καν σε φάση παραγγελίας
αυτών στην αρμόδια εταιρεία;

Ο ερωτών Βουλευτής
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